
VALİ OKAY MEMİŞ: “BU KENTİN GELECEĞİ VAR”

8 Kasım 2017 Çarşamba günü Valilik Toplantı Salonunda gerçekleştirilen
toplantıya, Vali Yardımcıları Ali Arıkan ve Aytaç Akgül, Gümüşhane Üniversitesi
rektörü Prof.Dr. Halil İbrahim Zeybek ile kurum müdürleri katıldı.
Toplantıda kurum yöneticilerine seslenen Vali Memiş: “Gümüşhane’de yaşayan
hemşerilerimin başka illerde yaşayan hemşerilerimize imrenmesini istemiyorum. Bu
bir sorumluluktur. Bunun için ne yaptık. Çaba sarf ettik. Sineması olmayan bir
şehir değiliz, sosyal donatıları olmayan şehir değiliz, beş yıldızlı tesisimiz
var, go kart var. Bu kente bir şeyler yapma derdindeyim. Bu kent üniversite
kentidir. Üniversite öncesi ve sonrası farklı. Herkese minnettarız ama en büyük
minnettarımız her konuda olduğu gibi Sayın Cumhurbaşkanımıza. Her ile bir
üniversite projesi en güzel örneği. Hedefimiz 30 bin öğrenci. Üniversiteye ne
kadar destek versek azdır. Üniversitenin her zaman yanındayız. Bu kentin morale
ihtiyacı var. Belediyemizin de güzel çalışmalar var, çok güzel çalışmalara imza
attınız. Önceki belediye başkanımız de elinden geleni yapmaya gayret göstermiş
teşekkür ederiz. Kentte üretim sanayi yok. Bu kentin geleceği var. Eğitim düzeyi
yüksek ve daha iyiye gidiyoruz.” Dedi.
Belirlenen gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından karşılıklı istişarede
bulunuldu.
(Kaynak: Gümüşhane Valiliği İnternet Sitesi)
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